
Format voor het aanleveren van agendapunten    Bijlage 5 
 

• Datum vergadering: 4 juli 2024 

• Aangeboden door:  Wilfried Spekhorst (Fokvereniging Twente) 

• Onderwerp: functioneren LAR 

• Soort agendapunt: discussie 

• Welke centrale vraag moet beantwoord worden: Functioneert de Leden Advies Raad zoals die 

bedoeld is? Dragen de discussies in de Leden Advies Raad bij aan verbeteringen binnen ons 

Stamboek? Zien we kansen voor verbetering? 

• Benodigde tijd voor bespreken van agendapunt: afhankelijk van de discussie maar minimaal 30 

minuten 

• Bijlagen (status van document concept/definitief): Geen 

• Gevraagde actie: Vaststellen of de wijze van discussiëren een zinvolle bijdrage heeft aan ons 

Stamboek. Daarnaast kijken of er verbeter mogelijkheden zijn.  

• Toelichting:  

De Leden Adviesraad Raad is destijds in het leven geroepen om gevraagd en ongevraagd advies te 

geven aan het hoofdbestuur. De laatste vergaderingen zijn er wel zaken die het hoofdbestuur heeft 

ingebracht besproken. Echter het bekijken van deze voorstellen en hierop wijzigingen en 

verbeteringen op voor te stellen komt het meer neer op het beoordelen dan wel veroordelen van 

deze voorstellen. Dit komt de sfeer in de vergadering niet ten goede. Daarnaast zijn wij van mening 

dat alle zaken in openheid met het bestuur besproken moeten kunnen worden. Zaken bespreken 

met de vraag of het bestuur de zaal wil verlaten hoort hier niet bij. 


